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Številka: 031-0004/2022 
 

ZAPISNIK 
2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila dne 18. januarja 2023, ob 18.00 uri, 
v prostorih sejne sobe gasilskega doma Boštanj. 

 
Prisotni člani sveta:  
Vincenc Knez, Alojz Udovč, Ivan Podlogar, Ivan Možic, Tadeja Novšak, Marko Lisec, Matej 
Simončič, Tomaž Lisec, Boris Androjna, Mitja Udovč, Aleš Šlogar.  
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS, Jernej Žnidaršič OS. 
 
Odsotni: / 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 
 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 11 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane svet,  prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 
potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje z dne 12.12.2022, 
3. Potrditev mandata Tadeji Novšak (veza poročilo o izidu naknadnih volitev) 
4. Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023,  
5. Pregled in obravnava prispelih predlogov za dobitnike priznanj KS za leto 2023, 
6. Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni 

skupnosti, 
7. Pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2022-2026,  
8. Obravnava Elaborata – 1. mnenje OPPN stanovanjska soseska Sveti Križ, 
9. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 
10. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in 

gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 
svetniki OS), 

11. Razno – prošnje, dopisi. 
 
 
Razprave ni.  
  
SKLEP: 
Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet. 
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Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje z dne 12.12.2022 

Predsedujoči poda zapisnika v obravnavo in potrditev.  
Razprave ni. 
 
SKLEP: 
Svet KS Boštanj je potrdil zapisnik 1. redne seje z dne 12.12.2022.  
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 3 
Potrditev mandata Tadeji Novšak (veza poročilo o izidu naknadnih volitev) 

 
Predsednik pove, da je bilo prejeto poročilo o izidu naknadnih volitev enega člana sveta KS Boštanj v 
9. Volilni enoti, ki so bile izvedene 18.12.2022  in potrdilo o izvolitvi Tadeje Novšak. 
Razprave ni.  
 
SKLEP 1:  
Svet KS Boštanj se je seznanil s poročilom občinske volilne komisije o izidu naknadnih volitev 
enega člana sveta KS Boštanj v volilni enoti 09. 
SKLEP 2:  
Svet KS Boštanj je potrdil mandat 11. Člana sveta KS, ga. Tadeji Novšak, ki je bila izvoljena na 
naknadnih volitvah enega člana sveta KS Boštanj, v volilni enoti 09. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet 
 

Ad 4 
Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2023 

 
Predsednik članom sveta predstavi finančni načrt za leto 20239. Gradivo so člani sveta 
prejeli skupaj z vabilom. Na poziv občine je bilo potrebno pripraviti osnutek finančnega načrta 
za leto 2023 do 28.12.2022. Predlog finančnega načrta je bil izdelan na osnovi znanih 
podatkov o prihodkih iz proračuna občine Sevnica, ostali prihodki so ocenjeni. Prav tako je 
ocenjena tudi odhodkovna stran glede na realizacijo preteklega leta in ocene gibanja 
življenjskih stroškov (podražitev). Vsebinsko se bo finančni načrt dopolnil na naslednji seji 
sveta KS Boštanj.  
 
Predsednik v nadaljevanju predstavi predlog finančnega načrta po posameznih postavkah in 
ga poda v razpravo. Razprave ni.  
 
SKLEP: 
Svet KS se je na svoji 2. redni seji seznanil z dokumenti finančnega načrta KS Boštanj 
za leto 2023 in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 5 
Pregled in obravnava prispelih predlogov za dobitnike priznanj KS za leto 2023 

 
Predsednik pove, da je bil na podlagi 8. čl. Pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj 
krajevne skupnosti je Boštanj je bil 8. decembra 2022  objavljen razpis za zbiranje predlogov 
z rokom prijave do 15.01.2023.  Po pravilniku se priznanja podeljujejo krajanom, drugim 
posameznikom, podjetjem, zavodom, društvom, klubom, združenjem, drugim organizacijam 
in skupinam, ki pomembno prispevajo k boljšemu, kvalitetnejšemu in polnejšemu življenju 
krajanov, razvoju in ugledu KS Boštanj na področju gospodarstva, kulture, športa, zdravstva, 
politike, vzgoje in izobraževanja, zaščite in reševanja, ekologije, znanosti in drugih področjih 
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človekove ustvarjalnosti. Priznanje KS Boštanj je Plaketa KS Boštanj. Plaketa KS Boštanj se 
praviloma podeljuje na osrednji prireditvi ob slovenskem kulturnem prazniku in prazniku KS 
Boštanj. Letos bo to 10. februarja ob 18. uri v dvorani TVD Partizan Boštanj.  Vsako leto se 
lahko podelita največ dve Plaketi KS Boštanj. V razpisnem roku sta prispela 2 predloga: 
Ivan Možic;  predlagatelj: Gradbeni odbor za obnovo cerkve na Topolovcu in 
Jože Udovč;  predlagatelj svet KS Boštanj in PGD Boštanj. 

 
Razprave ni.  
 
SKLEP:  
Svet KS Boštanj je obravnaval prispela predloga prejemnikov priznanj KS Boštanj ter 
na osnovi 10. člena Pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS sprejel sklep, da 
se Plaketa KS Boštanj za leto 2023 podeli Ivanu Možicu, Vrh 33, 8294 Boštanj in Jožetu 
Udovču, Boštanj 17C, Boštanj. 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 11). Sklep sprejet.  
 

Ad 6 
Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni 

skupnosti 
 

Predsednik pove do so prejemki -  sejnine in mesečna nagrada predsednika urejeni v 
Pravilniku o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih članov 
delovnih teles občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih 
občinskih organov Občine Sevnica (ur. List RS 37/15). V 8. členu je podano, članom sveta 
krajevnih skupnosti skladno s sklepom sveta krajevne skupnosti pripada sejnina v 
maksimalni višini 25,00 EUR za vsako udeležbo na seji sveta krajevne skupnosti, kjer je član 
prisoten vsaj 3/4 časa trajanja seje. 
Predsedniku sveta krajevne skupnosti, ki sklicuje seje in jih vodi, skladno s sklepom sveta 
krajevne skupnosti pripada sejnina v maksimalni višini 35,00 EUR. 
Predsedniku sveta krajevne skupnosti skladno s sklepom sveta krajevne skupnosti pripada 
mesečna nagrada v maksimalni višini 280,00 EUR. 
Mesečna nagrada predsednika krajevne skupnosti zajema tudi sejnino za sklic in vodenje sej 
sveta krajevne skupnosti. 
V preteklem mandatu so se člani sveta odpovedali sejninam, iz teh sredstev pa je bila ob 
koncu mandata organizirana ekskurzija. 
 
Razprave ni. 
 
SKLEP 1:  
Svet Krajevne skupnost Boštanj je na 2. redni seji dne 18.1.2023 sprejel sklep, da se 
članom sveta krajevne skupnosti ne izplačuje sejnina v znesku 25,00 EUR bruto za 
vsako udeležbo na seji sveta krajevne skupnosti. Kot nadomestilo se ob koncu 
mandatnega obdobja v organizaciji krajevne skupnosti organizira strokovna 
ekskurzija.  
SKLEP 2:  
Predsedniku sveta krajevne skupnosti se izplačuje mesečna nagrada v višini 280,00 
EUR bruto. 
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklepa sprejeta. 

Ad 7 
Pobude za plan dela v mandatnem obdobju 2012 – 2026 

 
Predsednik pove, da je pomembno  da vsaka vaška skupnost izdela plan ter ga v pisni obliki 
posreduje na KS do naslednjega sveta, ki bo predvidoma v sredini ali konec februarja – 
vezano na roke za občinski svet. Predstavljeni plani bodo osnova za izvajanje aktivnosti v 
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naslednjih letih. Plane predvidenih aktivnosti za tekoče mandatno obdobje so na seji sveta 
KS Boštanj 18.1.2023 že oddali Vaška skupnost  Šmarčna in Log. 
 
Razprava:  
Ivan Podlogar izpostavi, da je potrebno na Občino Sevnico podati pobudo za dokončno 
ureditev lokalne ceste Vitovec – Novi Grad v izmeri cca 1800 m (prioritetno bi bilo potrebno 
urediti nevarne ovinke). 
 
Na pobudo Mateja Simončiča se je potrebno pozanimati za možnost vzpostavitve video 
konference na naslednji seji sveta KS Boštanj, ker bo odsoten.  
 
Predsednik člane sveta pozove za izdelavo pisnih predlogov investicij za leto 2023 in 
mandatno obdobje do leta 2026. Na naslednji seji se predvideva konkretizirati plan investicij 
in ostalih aktivnosti vezano na proračun KS Boštanj. 
 

Ad 8 
Obravnava Elaborata – 1. mnenje OPPN stanovanjska soseska Sveti Križ 

 
Predsednik pove, da je investitor in pobudnik izdelave SD OPPN za stanovanjsko sosesko 
Boštanj- Sv. Križ je  Baron international trgovina d.o.o. Link do pregleda dokumentacije so 
člani sveta prejeli na svoje elektronske naslove.  
Investitor in pobudnik izdelave SD OPPN želi na obravnavanem območju, ki zajema del 
enote urejanja prostora BO 24 in za katerega je v veljavi Odlok o Občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Boštanj -Sv. Križ (Uradni list RS, št. 63/2016), 
zgraditi stanovanjska objekta za bivanje ter urediti površine za rekreacijo in oddih. Predmet 
spremembe in dopolnitve OPPN je del lamele IX. Ker je potreba za gradnjo navedenih 
objektov drugačna od določb veljavnega OPPN, je potrebno spremeniti del veljavnega 
načrta, zato je pobudnik pričel s postopkom. Območje SD OPPN je umeščeno med lokalno 
cesto št. LC 372342 Boštanj – Dolenji Boštanj na severozahodni strani in javno potjo JP 
št.872441 Globela - Dolenji Boštanj na južni strani ter javno potjo 872741 Dolenji Boštanj – 
hišna števila 94 na vzhodni strani. Obravnavano območje je nepozidano in je v naravi 
travnik. Do sedaj je bila praksa, da je svet KS podpiral predlagane pobude, če ni bilo 
kakšnega konkretnega zadržka o sprejemljivosti. 
 
Na tematiko je med člani sveta potekala razprava, v kateri je bilo zaznati zadržke oz. 
pomisleke glede umestitve predlagane izvedbe v prostor 
 
SKLEP:  
Svet KS Boštanj je se je seznanil z Osnutkom sprememb in dopolnitev (SD) OPPN za 
stanovanjsko sosesko Boštanj – Sv. Križ (lamela IX).  
V razpravi so bili izraženi pomisleki glede primernosti umestitve predlagane izvedbe 
objektov v prostor, zato se na naslednjo sejo povabi izdelovalca, da podrobno 
predstavi SD OPPN stanovanjska soseska Sv. Križ. 
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet. 
 
 
 

Ad 9 
Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 

 
◊Lukovec: ◊Boris Androjna pove, da so v decembru potekale tradicionalne aktivnosti 
(postavitev jaslic, peka piškotov). 
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◊Boštanj: Tomaž Lisec poda pobudo, da je potrebno pristopiti k sanaciji ovinka pri Androjna 
(škarpa je v zelo slabem stanju in predstavlja nevarnost za pešce in druge udeležence v 
prometu). 
◊Vrh, Okič: ◊Ivan Možic pove, da aktivnosti sanacije cerkve na Topolovcu še potekajo. Cilj 
vaščanov je zbrati še dodatna sredstva za menjavo oken. Zaključek del je previden konec 
maja 2023. ◊Za izgradnjo pločnika so bile izvedene izmere.  
◊Konjsko: ◊Izvedeno je bilo okraševanje vasi. ◊Očiščena je bila cesta čez Konjsko proti 
Lukovcu do Zemljak. 
 Jablanica, Novi Grad: ◊Izveden je bil obsek drevja ob v Živi gori. Vaška skupnost je izdelala 
plan aktivnosti v prihajajočem obdobju.  
◊ Jelovec, Gabrje, Križ: ◊Alojz Udovč izpostavi čimprejšnjo sanacijo mostu v Jelovcu. 
Predsednik pove, da mu je znano, da so dela predvidena poleti. Končna izvedba mostu bo z 
lesenimi kockami.  
◊◊Šmarčna: ◊V vmesnem času se je sestal vaški odbor kjer so bili izvoljeni člani, volitve 
predsednika in ostalih organov se opravijo na naslednjem sestanku. Obravnavana so bila 
poročila o delu v preteklem letu in sprejet plan dela za leto 2023 in mandatno obdobje 
2023/2026, ki se bo še dopolnjeval. 
 
 

Ad 10 
Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in 

gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj 
 
Predsednik pove, da bo naslednja seja Občinskega sveta v sredo 25. januarja 2023. 
 
 
 

Ad 11 
Razno – prošnje, dopisi 

 
Predsednik predstavi program zimske službe krajevne skupnosti, ki ima po Odloku o 
občinskih cestah, javnih površinah in urejanju prometa v občini Sevnica podpisano pogodbo 
o izvajanju gospodarske javne službe vzdrževanja občinskih cest – javnih poti s Komunalo 
Sevnica. S 15. novembrom pa velja to tudi za zimsko službo. 
Komunala je po prijavi na poziv podpisala pogodbo za področja: 

- Redenšek Franc: Apnenik – Novi grad – Jablanica, Okič- Vrh, 
- Komunala Sevnica: Kompolje - Šmarčna – Mrtovec – Lisičje jame, Zapuže, Log, 

Lukovec Konjsko, Laze 
- Pigros: Boštanj, Dolenji Boštanj, 
- GMP Prijatelj d.o.o.: Jelovec, Gabrje, Križ. 

 
V nadaljevanju predsednik pove, da je bila 12.12.2022 opravljena primopredaja med 
predsednikom v mandatnem obdobju 2018-2022 ter aktualnim predsednikom.  
 
Predstavi primopredajni zapisnik, ki je priloga tega zapisnika.  
 
Istega dne je bila opravljena tudi inventura. V spisku inventarja je tudi lahki priklopnik – avto 
prikolica z inv. št. 031143; Predsednik ocenjuje, da tega priklopnika KS Boštanj ne potrebuje. 
Trenutno  se nahaja pri fizični osebi pod streho, ker KS nima svojih primernih prostorov. 
 
Na tematiko je potekala razprava. 
 
SKLEP:  
Svet KS je bil seznanjen z vsebino primopredajnega zapisnika, predmetni zapisnik in 
ostali dokumenti so priloga tega zapisnika. Svet KS Boštanj predlaga, da se lahki 
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priklopnik – avto prikolica z inv. št. 031143 zaradi neuporabe odproda ali podari 
društvu, ki bi jo potrebovalo. Za čas do prodaje pa se skladišči v skladiščnih prostorih 
Komunale Sevnica, kjer je shranjena ostala oprema prenesena iz krajevnih skupnosti. 
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet. 
 
V nadaljevanju predsednik člane svete seznani s Poslovnikom Občinskega sveta Občine 
Sevnice, da za zapisnik seje sveta skrbi (direktor občinske uprave) oziroma pooblaščeni 
javni uslužbenec občinske uprave. Na dnevnem redu vsake redne seje mora biti točka 
dnevnega reda za obravnavo in potrditev zapisnika prejšnje redne in vseh vmesnih izrednih 
oziroma dopisnih sej sveta. Vsak član sveta ima pravico podati pripombe na zapisnik. O 
utemeljenosti pripomb odloči svet. Če so pripombe sprejete, se zapišejo v zapisnik ustrezne 
spremembe. 
Potrjeni zapisnik podpišeta (župan) oziroma predsedujoči, ki je sejo vodil in (direktor 
občinske uprave) oziroma pooblaščeni javni uslužbenec, ki je vodil zapisnik. 
Po potrditvi se zapisnik objavi na spletnih straneh (občine) KS. 
 
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Člani sveta KS so se seznanili s postopkom objave zapisnikov. 
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet. 
 
Predsednik izpostavi poštne pošiljke, ki jih poštni uslužbenci odlagajo v nabiralnik 
Prostovoljnega gasilskega društva Boštanj, kljub temu, da ima KS Boštanj s Pošto Slovenije 
sklenjen dogovor o preusmeritvi pošte na Občino. Ključ za odpiranje nabiralnika ima 
pooblaščena oseba PGD. Predsednik predlaga, da se namesti poseben nabiralnik namenjen 
pošti in tudi pobudam. 
 
Razprave ni.  
 
SKLEP:  
Na sedežu KS Boštanj se namesti ločen poštni nabiralnik namenjen pošti in pobudam. 
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet 
Predsednik se dotakne delovanja in upravljanja spletne strani https://www.ks-bostanj.si. Za 
objavo na spletni strani in nemoteno delovanje skrbi Milan Simončič s katerim je sklenjena 
podjemna pogodba (višina nagrade neto: 250,00Eur/leto). V pogovoru o sodelovanju je 
izrazil željo, da bi prenehal z opravljanjem te dejavnosti. Predlaga tudi, da se spletna stran 
prenovi na novi platformi. Predsednik pozove člane sveta k razmisleku o morebitnem novem 
kandidatu, ki bi bil pripravljen prevzeti aktivnosti delovanja spletne strani.  
 
Razprave ni.  
 
SKLEP 1: 
Točka poročilo o delovanju spletne strani KS Boštanj v letu 2022 bo točka na naslednji 
seji sveta KS, kar je tudi osnova za izplačilo nagrade g. Milanu Simončič-u. 
SKLEP 2: 
Poišče se novega vzdrževalca spletne strani, do naslednje seje pridobiti ponudbe. 
SKLEP 3: 
Spletno stran se prenovi na novi osnovi z novo podobo. 
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklepi sprejeti. 
 

https://www.ks-bostanj.si/
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V nadaljevanju predsednik spregovori o upravljanje javnega vodovoda. Upravljanje vodovoda 
Boštanj - Jablanica je bil s pogodbo med Vaško skupnostjo in KS Boštanj preneseno iz 
Vaškega odbora na KS Boštanj, za vzdrževanje vodovodnega sistema pa je bila podpisana 
pogodba med naročnikom KS Boštanj in izvajalcem Servis dom, d.o.o. 
Na naslov KS Boštanj je prispela pošta Zapisnik vaške skupnosti Boštanj in vodovodnega 
odbora Boštanj s točko izvolitve vaškega in vodovodnega odbora ter predlogom povišanja 
cen na vodovodu. Predsednik predlaga, da status upravljanja vodovoda in cenik ostaneta 
nespremenjena- Po uredbi o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb je potrebno izdelati elaborat. 
Točka vezana na upravljanje javnega vodovoda bo obravnavana na eni od prihodnjih sej. 
 
SKLEP 1:  
Status upravljanja vodovoda in cenik ostaneta nespremenjena. 
SKLEP 2: 
V zvezi z vodovodom se bomo posvetovati s strokovnimi službami Občine Sevnica. 
SKLEP 3: 
Po uredbi o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih 
javnih služb je potrebno izdelati elaborat. 
SKLEP 4: 
Točka vezana na upravljanje javnega vodovoda bo obravnavana na eni od prihodnjih 
sej. 
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklepi sprejeti. 
 
Predsednik pove, da je na sedež KS prispela naslovljena pošta Telekom Slovenija, s katero 
nas seznanja, da je dogovorjena postavitev radijske bazne postaje na Vrhu pri Boštanju. 
Prejeli pa smo tudi pošto krajanke Smilje Pfeifer s pobudo, da se ta točka obravnava na 
svetu KS Boštanj. Krajanka pravi, da so lastniki parcel kategorično proti temu objektu, ker 
menijo, da so še druge boljše lokacije. 
 
V nadaljevanju poteka razprava, v katero je najbolj vključen Ivan Možic, kot predstavnik 
vaške skupnosti Vrh, Okič. Po pogovorih z vpletenimi lastniki zemljišč ob načrtovani 
postavitvi radijske bazne postaje, pove, da je lastnik zemljišče prostovoljno odstopil. Krajani 
se zavedajo, da se aktivnosti za izboljšanje signala morajo izvesti.  
 
 
SKLEP:  
Svet KS Boštanj se je seznanil z namero o postavitvi bazne postaje na Vrhu pri 
Boštanju, razumemo potrebo po širitvi obstoječega omrežja in jo podpiramo s 
pridržkom vezano na lokacijo. Predlagamo, da investitor v sodelovanju s krajani 
živečimi na področju nameravane postavitve, najde soglasno rešitev.  
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet. 
 
V nadaljevanju predsednik predstavi prispele prošnje in dopise. Predsednik se je posvetoval 
s strokovno službo Občine Sevnica o možnosti delitve sredstev na osnovi prispelih prošenj 
društev in tudi ostalih ustanov. Pojasnjeno je bilo, da je bilo, pri reviziji poslovanja v minulem 
obdobju ugotovljeno, da se pri takšni delitvi društva s prošnjami ne obravnavajo enako, zato 
je bila ta praksa ukinjena in jo ne moremo izvajati. Sprejet je bil Pravilnik o sofinanciranju 
dejavnosti društev in zavodov, ki so registrirana in delujejo na območju KS Boštanj, ki vse 
upravičence obravnava na enakih izhodiščih. Pojasnjeno je, da je možno društva financirati 
samo na osnovi letnega razpisa,  
Na osnovi pravilnika bomo vsako leto v mesecu marcu izdali javni razpis na katerega se 
bodo lahko prijavili vsi upravičenci.  
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SKLEP:  
Prispelim prošnjam za pomoč se ne ugodi. Po Pravilniku o sofinanciranju dejavnosti 
društev in zavodov, ki so registrirana in delujejo na območju KS Boštanj imajo vsi 
upravičenci možnost prijave na javni razpis, za sofinanciranje društev in zavodov, ki 
so registrirana in delujejo na območju v KS Boštanj in bo javno objavljen predvidoma 
v mesecu marcu. 
Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 
Sklep sprejet. 
 
Za pomoč pri urejanju cestne infrastrukture so prispele naslednje vloge: 
 

- Zagraješek Alojz → prošnja za rekonstrukcijo mostu v Grahovici. Pripravi se ocena 
vrednosti rekonstrukcije mostu. Težava glede statusa zemljišča (nekategorizirana pot, 
zasebno zemljišče. Vloga se podrobneje obravnava na naslednji seji sveta KS 
Boštanj.  

- Martina Železnik → prošnja za popravilo oz. sanacijo ceste na Veternik 
(problematična ožina in nepreglednost ozkega ovinka nad Tabrovo zidanico; cesta je 
postala zelo nevarna za zdrs, dostop gasilskega vozila ni mogoč). Vloga se 
podrobneje obravnava na naslednji seji sveta KS Boštanj.  

- Albert Novšak →prošnja za rekonstrukcijo vaške poti na Lukovcu (popravilo dela 
asfaltiranega cestišča, ki se nahaja na Lukovcu 28. Brežina je dolga več kot 50 m, z 
naklonom cca 50%). Vloga se podrobneje obravnava na naslednji seji sveta KS 
Boštanj.  

- Komunala Sevnica → predlagan strokovni ogled in določitev ukrepov za sanacijo 
usada na JP 872391 Vrh-Ravne. Velika težava je, da do naseljenih hiš od usada 
naprej vodi samo ta cesta, drugega dovoza ni.  

 
Ivan Možic je izpostavil delo zimske službe in sicer možnost rotiranja izvajalca pri pluženju 
ceste Jablanica-Okič-Vrh (pri njih je spluženo šele popoldne). Na izpostavljeno predsednik 
poda obrazložitev sistema izvajanja zimske službe. Na tematiko poteka razprava s pripombo 
Ivana Podlogarja, da ima Redenšek Franc v izvajanju prevelik teren.  
 
Seja zaključena ob 19.57 uri.  
 
Ob zaključku seje je bilo prisotnih 11  članov sveta.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Vincenc Knez 
                 Predsednik sveta KS Boštanj 


